
De Italiaanse minister roept op om ‘wijn’ te schrappen uit alcoholvrije producten 
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Het woord ‘wijn’ moet geschrapt worden uit alcoholvrije wijnproducten, vindt de Italiaanse minister 

van Landbouw Francesco Lollobrigida, die tevens de zwager is van de Italiaanse premier Giorgia 

Meloni. 

 

Francesco Lollobrigida (foto: wikipedia) 

Lollobrigida, werkzaam bij het departement voor landbouw, voedselsoevereiniteit en bosbouw 

(Masaf), maakte deze opmerkingen bij de opening van de jaarlijkse wijnhandelsbeurs van het land, 

Vinitaly.  Hij zei: “Laten we non-alcoholische dranken maken, maar ze geen wijn noemen.” 

https://www.thedrinksbusiness.com/2024/04/vinitaly-italian-minister-calls-for-wine-to-be-removed-from-alcohol-free-products/


 

“Onze wijn is ruim 8 miljard euro aan export waard en wordt op de binnenlandse markt gekozen 

omdat hij kwaliteit uitdrukt en veiligheid geeft. Het beste is om met mate kwaliteitsproducten te 

drinken en tegen de juiste prijs, om de juiste waarde te geven aan de toeleveringsketen, van 

degenen die druiven produceren tot aan de wijnmakers, de verwerkers en de distributeurs. 

Ondersecretaris van Masaf, Patrizio Giacomo La Pietra, zei dat het land “werkelijk grote vooruitgang 

boekt met betrekking tot de promotie van het wijnsysteem”.  Hij zei ook dat het “duidelijk” was dat 

de sector strategieën nodig had, en dat de wijnindustrie “om de tafel moest gaan zitten” om te 

begrijpen wat er gedaan kon worden tegen een daling van de consumptie en productie. Maar 

daarnaast stelde hij dat er “een verhoging van de kwaliteit” nodig was, en dat evenementen als 

Vinitaly zouden helpen “deze boodschap over te brengen”. 

Luigi D’Eramo, tevens onderminister van Masaf, voegde eraan toe dat de wijnsector “de wijnsector” 

moest blijven promoten, verdedigen en ondersteunen, wat een van de grootste delen van de 

landbouwproductie was. 

Het nieuws volgt op Lollobrigida die kritiek heeft op plannen die vorig jaar zijn vrijgegeven om 

gezondheidswaarschuwingen op wijnflesetiketten in Ierland te zetten, waarbij ook wijnproducenten 

de nieuwe regels verwerpen. 

Daarnaast hebben het Comité Européen des Enterprises Vins (CEEV) en Spirits Europe klachten 

ingediend om de Europese Commissie te verzoeken een inbreukprocedure te openen tegen de 

controversiële plannen van Ierland voor nieuwe wetgeving op het gebied van alcoholetikettering. 

Door de maatregelen, aangekondigd in juni 2022, zouden de etiketten van alcoholische dranken 

worden versierd met waarschuwingen over de gezondheidsrisico’s van overmatig alcoholgebruik. 

Sommigen in de wijnindustrie hebben betoogd dat het toevoegen van dergelijke waarschuwingen 

matig alcoholgebruik samenvoegt met leverziekten en kanker, wat een ‘belediging’ is voor 

wijnmakers, en de Italiaanse wijnindustrie is vooral verontwaardigd over de plannen van Dublin. 

 


